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1. Mötet öppnades 

 

2. Tävlingssektionen 

Klubbmästerskap 2021 

Romme är bokat den 11-12 september för KM.  

Fråga har kommit från Rommeis om vi skulle vara intresserade av att samordna KM med dem. Med 

tanke på funktionärsbehovet i klubben så skulle det kunna vara intressant. Det är dock viktigt för 

Odinn att det inte blir ett för dyrt KM för medlemmarna, samt att tävlingen fortsatt är av 

klubbtävlingskaraktär så att alla medlemmar känner sig välkomna att delta utan att det känns allt för 

elitinriktat. Mirjam Horn kollar med Rommeis lite mer om de har några tankar kring upplägget innan 

något beslut om eventuellt samordnande fattas.  

Tävlingsledare saknas just nu. Det är svårt att vara tävlingsledare om man också vill tävla.  

Mirjam Horn har kollat med Jennie Liss som kan tänka sig att vara funktionär i sekretariatet.  

Terese Wängdahl lägger upp på Inda om KM inom kort, så att datumet finns ute.  

En KM-grupp kommer att arbeta vidare med planering av KM. Gruppen kommer att består av Mirjam 

Horn, Stina Willman, Micaela Lundin och Terese Wängdahl. Syftet är att särskilja KM-planeringen från 

ordinarie styrelsemöten då det annars tar upp mycket av styrelsens mötestid.  

 

Sommartävling 

En inofficiell sommartävling planeras antingen den 7:e eller 8:onde augusti.  

Det kommer att vara en mindre tävling med max 20-30 deltagare, på annan anläggning än Romme 

(förmodligen inte ovalbana).  

Funktionärer behövs, förhoppningsvis kan vi ha ett upplägg där de tävlande även kan hjälpas åt som 

funktionärer.  

 

Distriktsmästerskap 2021 

Distriktet har gått ut med en fråga till sina klubbar om det finns intresse för DM i år. Det innebär både 

frågan om att delta som tävlande, men framför allt att arrangera DM, vilket innebär att klubben 

måste bidra med funktionärer.  

För Odinns del beror det på när i tid det skulle infalla. Mirjam Horn kollar detta.  



Mirjam Horn meddelar också distriktet att Odinn är positiva till att vara med i projektgruppen för 

DM.  

 

Tävlingsfunktionärer 

Det är svårt att få ihop funktionärer till klubbens tävlingar, och utan funktionärer ingen tävling.   

Lite idéer kom upp kring hur detta skulle kunna lösas; Kan tävlande som också ställer upp som 

funktionär få rabatterat pris? Skulle man kunna hitta någon klubb (ej islandshäst) att samarbeta med 

som kan agera funktionärer åt oss och vi åt dem? Skulle vi kunna engagera de egna familjerna mer? 

Vi behöver arbeta vidare med funktionärsfrågorna och se till att fler lärs upp i olika uppgifter.   

 

 

3. Fritidssektionen 

Fremjas ridutmaning 2021 

SIF:s fritidssektion Fremja utmanar under sommaren och hösten klubbarna att delta i Ridutmaning 

2021. Den går ut på att man i klubben skall rida ihop så många kilometer som möjligt, med 

målsättningen 2021 km. Mer info finns på SIF:s hemsida.  

Odinn har hittills anordnat en ritt som del i ridutmaningen.  

Gun lägger ut en notis/uppmaning på Facebook om att utmaningen fortfarande pågår.  

 

Klubbkvällar 

Klubbkvällarna för våren med klubbkvällsvärdar är avslutade. Vi har haft ett antal kvällar, några har 

ställts in p.g.a. vädret. Cattis Johnson ordnade trail-bana vid ett tillfälle vilket var uppskattat, något 

mer sådant tillfälle kommer att ordnas framöver.  

Onsdagskvällarna kommer under sommaren vara avsatta för fri ridning på banan, men utan utsedd 

värd. Cattis lägger ut info på Facebook och hemsida om detta.   

 

Femkamp 

Två frågor om femkamp kom upp. Dels Fremjas femkamp (finns mer info på SIF:s hemsida), dels en 

idé om att ordna femkampsdag i klubben. Det skulle vara praktiskt att samordna dessa två i en 

femkampsdag med klubben som även inkluderar Fremjas femkampsgrenar.   

Fremjas femkamp skall rapporteras in senast 1 september.  

Terese Wängdahl, Cattis Johnson och Linnéa Rosenqvist planerar upp femkampsdag. Det blir den 

21/8, lokaliserat till två platser i olika delar av klubbens upptagningsområde så att förhoppningsvis 

fler kan ha nära till att delta.  

 



 

 

Familjedag/säsongsavslutning 

Vi siktar på att ta en söndag till hösten med familjedag och säsongsavslutning. När det blir beror på 

DM, men preliminärt slutet av september/början av oktober.  

Dagen skall rikta sig dels till medlemmar, men också vara öppen för besökare. Förslag på aktiviteter:  

- Uppvisning av gångarter/tävlingsprogram 

- Kadrilj 

- Ponnyridning 

- Klädbeställning 

- Käpphästtävling 

- Färgparad 

- Loppis 

Mer utförlig planering görs senare.  

 

 
4. Ungdomssektionen 

Det är lite svårt att nå ut till ungdomarna. Linnéa har lagt ut en digital sommarutmaning men med 

väldigt liten respons. Hon gör ett nytt försök.  

Vi kan få ut mailadresser till klubbens ungdomar 0-25 år via Idrott Online. Terese Wängdahl ordnar 

detta till Linnéa Rosenqvist, så är det lättare att bjuda in specifikt och riktat till målgruppen.  

Fråga om ungdomsteam diskuterades, det finns ett sedan tidigare med egen Facebooksida som ligger 

vilande, men det är kanske dags att starta upp det igen.   

Mirjam Horn planerar upp kadriljträning för ungdomar framöver och fixar med det.  

Linnéa Rosenqvist planerar miniridläger under sommaren och bjuder in till det.  

Ungdomsaktiviteter i Odinn kan även vara öppna för ungdomar som inte är medlemmar.  

 

5. Utbildningssektionen 

Utbildningssektionen har inte haft någon aktivitet under våren.  

Takt- och gångartskurs planeras, antingen fysiskt, eller om det blir möjligt digitalt.  

Föreläsningsserie till vintern planeras. Några idéer om teman för föreläsningar/utbildningar kom upp:  

- Tappskokurs 

- Utökat B-körkort som gemensam studiecirkel 

- Köra in häst 

- Lastningskurs 

- Unghästträning 

- Träningslära och träningsupplägg 



- Hull och foder 

 

Mirjam Horn planerar att ordna en liten Worldfengur-kurs/genomgång.  

Eventuellt kanske en fotokurs med Mirjam Horn och Cattis Johnson? 

 

6. Avelssektionen 

Avelssektionen kommer att sikta på att ordna lite gemensamma besök och träffar på gårdar.  

Marita Jonsson bjuder in till sig först.  

Mirjam Horn har förslag på gårdsvisning hos Gardar.   

Eventuell om man längre fram kan planera någon lite längre resa till intressanta gårdar, kanske 

seminstation eller annat.  

 

7. Övrigt 

 

 En glad nyhet är att Svenska Islandshästförbundet har godkänts som medlem i 

Riksidrottsförbundet. Det kommer bland annat innebära möjligheter till ett större 

ekonomiskt stöd för aktiviteter, utbildningar m.m. i klubben i framtiden.  

 

 Datum för diverse aktiviteter läggs ut av Cattis Johnson i klubbens kalender på hemsidan.  

 

 Ulrika Rydberg Andrén och Mirjam Horn har bokar in möte med banken för att Ulrika 

Rydberg Andrén skall få sina behörigheter som kassör.  

 

 Rutin för protokoll från styrelsemöten är att de först läggs upp i styrelsens Messengergrupp 

för påseende. Är det ok där, skickar sekreteraren för mötet protokollet till Cattis Johnson per 

e-post som sedan lägger upp det på hemsidan.  

 

8. Mötet avslutades 


